
 
 
 

 

 

Interpellation ställd till Samhällsutvecklingsnämndens ordförande Mikael Rye-Danielsen 

 

Vad göö r du, Mikael Rye-Danielsen, föö r att den öhaå llbara 
trafiksituatiönen ska föö rbaö ttras paå  Gredelbyleden i 
körsningarna med Höö gaå svaögen öch Gredelbyvaögen? 
 

 
 
  



 
 
 

 

Trafiksituatiönen aö r tidvis fullstaöndigt öacceptabel i de 
aktuella körsningarna. 
Biltrafik fraån Gredelbyvaögen öch Höö gaå svaögen har mycket 
svaå rt att ta sig ut paå  Gredelbyleden med stress, köö er öch 
farliga situatiöner söm föö ljd.  
Redan idag aö r situatiönen i körsningarna mycket 
besvaö rlig öch med öö kad trafik fraån öch till Centrala AÄ ngby 
blir situatiönen aönnu vaö rre.  
  
Planer paå  bl.a. cirkulatiönsplatser fanns tidigt i 
planeringen av den statiönsnaö ra utbyggnaden av Knivsta 
Centrum. Var har dessa planer tagit vaögen? Naö r kömmer 
löö sningar föö r att föö rbaö ttra trafiksituatiönen paå  
Gredelbyvaögen, Gredelbyvaögen öch Höö gaå svaögen? 
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